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Vorig jaar diende JA21 een motie in die vroeg om een
koopstromenonderzoek in Fryslân. Nadat deze motie werd
aangenomen, gingen onderzoeksbureaus Ipsos en BRDG
advies hiermee aan de slag. Begin oktober werd het
rapport gepresenteerd en onze fractie was erbij. 
De aanbevelingen bieden aanknopingspunten voor onze
ondernemers. De komende tijd zal JA21 zich nog meer
inzetten voor lokale ondernemers. Zo ook bij het
aankomende begrotingsdebat in november.

JA21 hecht waarde aan het onderwijs in Fryslân. Deze
maand kopte LC met het bericht dat universiteiten in
Nederland er financieel slecht voor staan, zo blijkt uit
onderzoek van EY. Ook de Rijksuniversiteit Groningen
schrijft rode cijfers. Een zorgwekkende ontwikkeling, die
ook Campus Fryslân kan raken. Hoe heeft dit zo ver kunnen
komen en wie gaat uiteindelijk de rekening betalen? Wij
hebben hier schriftelijke vragen over gesteld. De vragen
zijn te lezen op onze website of via de QR-code.

Onlangs was onze fractie aanwezig bij de presentatie van het
NRK-rapport over Holwerd aan Zee. De conclusie was helder:
het plan is juridisch en financieel onhaalbaar. Dit bevestigt
natuurlijk wat JA21 al langere tijd verkondigd. Het prikkelende
burgerinitiatief is verworden tot een toekomstige
miljoenenstrop.

Er zijn vanuit de Noordelijke Rekenkamer nuttige
aanbevelingen gedaan die het college zal overnemen. 
Vooraf moet er veel meer duidelijkheid komen omtrent de
taken, bijdragen en verantwoordelijkheden van iedere
deelnemer. Laten wij er nu voor zorgen dat het beschikbaar
gestelde budget behouden blijft voor de
regio! 

Voor GroenLinks, PvdA, D66 en FNP zullen de druiven zuur
zijn. In januari van 2023 werd het gammele burgerinitiatief
door deze partijen ingezet als populistische troefkaart voor
de komende PS2023 verkiezingen. Gelukkig hebben wij deze
groene coalitie de pas af kunnen snijden.

In november neemt de provincie een definitief besluit over
(het vervolg van) Holwerd aan Zee. 

Onze fractievoorzitter Maarten Goudzwaard zit komende
zondag (3 november) bij het nieuwsforum van Buro de Vries
op Omrop Fryslân! Kijk en luister mee vanaf 12:00 op TV en
radio, of luister het later terug via Spotify.


